



Protokoll styrelsemöte Nr 3/22 onsdag 2022-04-06, Teamsmöte

Närvarande

Stefhan Klang, mötesordförande (SK)

Thomas Backteman, ledamot (TB)

Milla Jonsson, ledamot (MJ)

Marie Rydne, ledamot (MR)

Nitze Gustavsson (NG)

Linda Tufveson, ledamot (LT)

Johan Lindström, ledamot (JL)

Leif Karlsson, generalsekreterare (LK)

Catarina Andersson, verksamhetsrevisor (CA)

Åsa Nilsson, ers. Verksamhetsrevisor (ÅN)

Helen Henriksson, valberedning (HH)

Alexander Wetterhall, personalrepresentant (AW)

Frånvarande

§ 29 Mötets öppnande

Ordförande SK öppnade mötet

§ 30 Föregående mötesprotokoll

Genomgång av föregående protokoll 2022-03-09



§ 31 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes

§ 32 Val av mötessekreterare

LK valdes till mötessekreterare

§ 33 Val av protokolljusterare

Mötesordförande SK och MJ

§ 34 GS-rapport

GS rapporterade om senaste händelserna

§ 35 SM-ansökan

Per Capsulam beslut

Beslutat Per Capsulam tilldela Östersunds CK, SM Enduro 28/8

Beslutat Per Capsulam tilldela Tranemo Cykelsällskap, SM Trial utomhus 21/5

SK kommenterade att ansökningarna saknade kompletterande namn i bilagor om tävlingsorganisation, samt att kansliet ska säkerställa att bilagor ska vara kompletta. Ett förbättringsarbete kring detta har redan startats upp på kansliet.



Paus i styrelsemötet från 19.00 för presentation av skolmiljöerna i Katedralskolan Skara samt Hagströmska gymnasiet i Falun.

Presentation av Katedralskolan g.m. RIG-rector Petra Björk, verksamhetsansvarig Ola Wannberg, huvudansvarig MTB-instruktör Mattias Wengelin.

Presentation av Hagströmska gymnasiet Falun g.m. Skolchef Martin Thuveesson, idrottsrector Richard Hedlund och huvudansvarig cykeltränare Marcus Johansson

Styrelsemötet återupptogs 20.20

§ 36 Ekonomisk rapportering

- LK redogjorde för resultatrapport 2022-03-31
- LK redogjorde för balansrapport 2022-03-31

SK framförde ett önskemål att den ekonomiska rapporteringen framledes även kan vara mer pedagogiskt i form av tabeller, grafer och jämförelsematerial.

§ 37 Marknad

Inget att rapportera detta möte



§ 38 Avrapportering projekt

MJ rapporterade om vad som händer i projekt Utbildning

SK rapporterade om vad som händer i projekt Jönköping

LK rapporterade om vad som händer i projekt World Cup XCO

§ 39 Avrapportering grengrupp

MR rapporterade att grengrupp LVG inte haft något möte.

TB rapporterade att grengrupp MTB inte haft något möte.

JL rapporterade att grengrupp Bana inte haft något möte.

NG rapporterade att han kontaktat grengrupp CX men inte fått återkoppling

SK rapporterade om vad som skett i grengrupp BMX, se bilaga.

SK rapporterade att grengrupp Trial inte haft något möte.

MJ rapporterade om vad som skett i grengrupp Para, se bilaga.

LT rapporterade att grengrupp E-Cycling inte haft något möte.

§ 40 Övriga frågor

Styrelsen diskuterade idrottsrörelsens uppförandekod. SK uppmanade alla styrelseledamöter läsa RF:s information.

Styrelsen diskuterade sekretess i styrelserummet.

LK informerade från Swe Cycling Clubs årsmöte.

Beslut togs att SCF ska stötta de föreningar som behöver finna en ny plattform från 2023-01-01 p.g.a. att RF stänger EPI-server till



Idrottonline. Stöttning sker genom att SCF skaffar en övergripande förbundslicens via Conside som innebär att föreningar frivilligt kan ansluta sig till en ny plattform (sitevision) till lägre kostnad. Information kring lösningen ska kommuniceras till samtliga distrikt och föreningar.

RIG beslut inför kommande RIG-dimensionering 2023-2026

SCF har tidigare konstaterat att skolmiljöerna i Skara och Falun bägge håller en hög standard som kan motivera RIG verksamhet i sin helhet eller del. Bägge skolorna har också ansökt om ett samlat RIG för dimensioneringsperioden 2023-2026. Antalet RIG-platser kommer för nästa ansökningsperiod vara oförändrat 30 platser och ett RIG behöver ha ett minimum av 12 platser.

RIG-dimensioneringen har tidigare diskuterats på SCF styrelsemöten 2022-01-26 samt 2022-03-09.

Inför mötets RIG-beslut har skolorna fått inkomma med handlingar och även presentera sin skolmiljö för styrelsen i sin helhet.

Katedralskolan i Skara har haft följande underlag inför beslut

- Ansökan om förlängning av RIG
- Verksamhetsplan RIG 2021
- Kompletterande inlämning frågeställningar
- Elevenkät 2021
- Presentation utbildningsmiljön av skolläringarna



Hagströmska gymnasiet har haft följande underlag inför beslut

- Ansökan om att starta RIG
- Verksamhetsplan NIU 2021
- Kompletterande inlämning frågeställningar
- Elevenkät 2021
- Presentation utbildningsmiljön av skolledningen

Styrelsen har under mötet tagit två delbeslut i frågan.

Beslut 1 avser om SCF ska slutligen tillstyrka ett samlat RIG eller dela upp RIG-miljön på två olika miljöer.

Styrelsen beslutade att RIG även fortsättningsvis ska vara ett samlat RIG. Beslutet var inte enhälligt.

Beslut 2 avser om SCF ska tillstyrka ett samlat RIG även fortsättningsvis i Skara eller ett nytt RIG i Falun.

Styrelsen beslutade att RIG även fortsättningsvis ska vara placerat i Skara. Beslutet var enigt bland fem styrelseledamöter som röstade. Två ledamöter avstod från att rösta.



§ 41 Nästa styrelsemöte

Nästa styrelsemöte sker den 21 maj, fysiskt möte i Stockholm. Tid och plats meddelas senare.

§ 42 Mötets avslutande

Ordförande avslutade mötet

Vid protokollet

Leif Karlsson

Leif Karlsson (Apr 11, 2022 19:47 GMT+2)

Leif Karlsson

Justerat den 8 april 2022

Stefhan Klang

Stefhan Klang (Apr 11, 2022 18:52 GMT+2)

Stefhan Klang

Milla Jonsson

Milla Jonsson (Apr 11, 2022 08:35 GMT+2)

Milla Jonsson



Bilaga – Styrelsemöte 2022-04-06

Grengruppsmöte BMX 28 mars

Johan återkopplade kring deras ungdomsläger med 50 deltagare.

Han berättade även om förberedelserna in för EC som gick av stapeln i helgen.

Kort genomgång av reglemente 2022 som skulle tas upp på arrangörsträffen den 30 mars.

Frågan kring att ta in pumptrack i grengruppen diskuterades med positiva kommentarer och man beslutade om att skicka in ett svar.

Kort redogörelse kring sponsorer och kommunikation gjordes också.



Bilaga – Styrelsemöte 2022-04-06

Möte grengrupp paracykel 2022-04-07

Diskussionspunkter:

Presentation av grengruppen:

Alla i grengruppen fick presentera sig i och med att Milla Jonsson blivit ny representant från styrelsen.

Aktiviteter – Projekt Ledstjärna:

Genomgång av inplanerade aktiviteter med projekt Ledstjärna. Där de kommer att fylla på med ordinarie aktiviteter vid deras depåer. De kommer att profilera projektet med att tagga och lägga ut information med #tillsammansförflerirörelse. Projektet finansieras med medel från RF och Svenska spel. Anna Beck startar som projektledare 1 maj.

De planerar att det arrangeras en tandemträff i Örebro med CK Armkraft efter idrottshelgen med synskadade i Eskilstuna 15 oktober. Datum för det arrangemanget meddelas vid senare tillfälle.

Tävlingar 2022 – Subventionerade kostnader aktiva:

Grengruppen subventionerar kostnader för kost och logi vid tre arrangemang: Swedish Paracycling Weekend, SM Tempo och SM Jaktstart.

E-Cycling:

Information med att de har kört aktiviteter på Zwift med lite blandat resultat. Virtuell cykling är något som de kommer fortsätta med för att locka fler paracyklister att köra tillsammans med både träningar och tävlingar.

Karl Utterhall och Michael Lindgren informerade om att de haft ett möte med Swedish Zwift Riders (SZR) och deras representant Jonas Bjärehed. De enades om att börja med att SZR skickar ut en enkät till handcyklister för att undersöka om de är intresserade av att vara med på event som grengruppen arrangerar.



Inspirationsdag Paracykel 12 juni:

En inbjudan ligger ute för att locka till en träff på Falkenbergs Motorbana. Förslaget är att vi använder Anna Beck och Anders Olsson som dragplåster till att berätta om sin cykling.

Samarbetspartners – Supporter Paracykel.se

Michael Lindgren redogjorde för de kontakter som tagits med företag för att bli samarbetspartner till Paracykel 2022 – 2024. Hittills har det inte mynnat ut i något nytt samarbetsavtal. Anledningen till stora delar på grund av läget med att vi gått ur pandemin med Covid och situationen med kriget i Ukraina är det svaret som getts så här långt.

Övrigt

Henrik Marvig informerade att Jönköping CK har kontaktat motorbanan i Anderstorp och att de kommer att arrangera tävlingar där i september 2022. Inför säsongen 2023 är paracykel intresserade att vara med och att det då arrangeras en UCI tävling där i samband med att JCK arrangerar en tävling.

Förutsättningar för det tas fram för att se över att skicka in en anmälan till UCI.

Nästa möte:

Tisdagen 17 maj kl. 19.00